
Referat fra FAU møte Torød skole 02.03.2022 
 

 
 

Tilstede Trinn Representant e-post 
v 
 

SFO Jenny Caroline Ryding Pluttan 
Vara: Eli Katrine Ellefsen  

jennypluttan@hotmail.com 
eli_unik@hotmail.com 

 
v 

1. trinn Kamilla Nystuen Windingsstad 
Vara: Sabina Dragset Lutro 

kamilla.nystuen.windingstad@faerder.kommune.no 
sabina_lutro@hotmail.com 

 
v 

2. trinn  Marlene Ersvik Sandberg  
Vara: Edel Marie Erlandsen 

marlenekja@gmail.com 
edel.erlandsen@hotmail.com 

 
V 

3. trinn Benjamin Drivdal 
Vara: Emilie Wadel 

klassekontakt@drivdal.email 
milly_emilie@hotmail.com   

 
V 

4. trinn Jeanette Cedergren 
Vara: Vegard Pedersen 

jeanette.cedergren@gmail.com 
vegard.pedersen@gmail.com 

V 
 

5. trinn Trude Borge Iversen 
Vara: Therese Li Fredriksen 

trudeiversen@yahoo.no  
therese.fredriksen@gmail.com 

V 
 

6. trinn Emilie Wadel 
Vara: Irina Gram 

milly_emilie@hotmail.com   
irina200177@gmail.com 

V 7. trinn Katrin Risheim  
Vara: Seka P Kjølner 

Katrin@risheim.no 
sekapatricia@hotmail.com 

 
v 

Rektor 
Fungerende rektopr 

Anette Schømer 
Steinar Olsen 

annette.schomer@faerder.kommune.no  
steinar.ulvahaug.olsen@faerder.kommune.no 

 SFO leder Anne Lise Knudsen anne-lise.knudsen@faerder.kommune.no 

 
 

Saker / Aksjoner Ansvar 
SU møte / besøk av politiker knyttet til Torød skolen Runer Jæger-Lian (Krf) 
På grunn av sykdom ble det ikke avholdt et ordinært SU møte. FAU synes likevel det var 
nyttig å ha besøk av politikeren som har et spesielt ansvarsområde knyttet til Torød og 
Torød skole. Saker det ble snakket om:  

• Planer om utbygging på Torød. Innspill fra FAU – det er ønskelig med utbygging 
som tilrettelegger for barnefamilier. Vi ser i dag at det bygges enten for smått eller 
for dyrt til at barnefamilier har råd til å kjøpe. Redd for at hus kjøpes som hytter, og 
at Torød ikke blir et levende lokalsamfunn og opprettholdelse av skolen. 

• Trafikksituasjonen. Det er flere steder der det ikke er gang/sykkelvei – noe som 
utgjør trafikkfarlige situasjoner for elevene 

• Jæger-Lian kunne informere om at politisk var det stor oppmerksomhet rundt 
utvikling av Teie og Tjøme sentrum. Det var ingen politiske planer om utbedring av 
Torød skole eller skolegården.  
 
 

 

Referat fra sist 
Referat fra sist ble godkjent. 
 
 

Trude 
 

Nytt fra trinnene 
SFO – ingen saker 
1. trinn – ingen saker 
2. trinn – ingen saker 
3. trinn – ansvarlig for 17. mai.  

Spørsmål om Vipps nummer og om skolen ønsker å bidra på 17. mai. Ønsker 
seg tips til sponsorer. Emilie informerte om at vippsnummer kommer i løpet av 
mars. FAU og skolen ble enige om at småtrinnet synger og at elevråsdsleder 
holder tale. Et godt tips er å ha en fra 17. maikomiteen som er ansvarlig for å 
samle barna til sang, og at det benyttes et lydanlegg også for å introdusere 

 
 
 
 
 
 
 
Skolen og 
3. trinn 
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barna. 
Elevene ønsker seg gress på ballplassen/fotballplassen.  Steinar informerte om 
at dette hadde vært undersøkt, men at kommunen sier nei pga at det er vei opp 
til speiderhytta.  

4. trinn – ingen saker.  
5. trinn – trinn – ingen saker 
6. trinn – gleder seg til leirskole!  
7. trinn –Skal begynne med avslutning for 7. trinn.  

Foreldrene setter ned en komite og spør 6. Trinnsforeldre om hjelp til servering. 
Det er vanlig å ha underholdning i gymsalen, mens middag er på grendehuset.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
7.trinn 

Informasjon fra skolen og SFO 
- Steinar fungerer som rektor frem til 13. mars. Seka fungerer som inspektør i 

samme periode.  
- Det er god stemning på skolen og veldig positivt med trivselslederaktiviteter i 

storefri. Det er godt å drive skole uten for mange restriksjoner og med mer 
aldersblanding. Det var en veldig krevende bemanningssituasjon før 
vinterferien med mye fravær. Men med flinke voksne og tilknyttede vikarer, så 
løste det seg slik at alle trinn fikk gode skoledager. 

- Iver er i pappapermisjon. Mohammed er ny vikar og er mye på 4. trinn, da 
Mari har tatt over kontaktlæreransvaret på 7. trinn. 

- Helsesykpleier har flyttet mer sentralt i skolebygningen. Hun er på skolen 
tirsdager og onsdager i partallsuker og tirsdager og fredager i oddetallsuker. 

- Det snakkes om verdensbildet med elevene ut fra deres alder og modenhet. 
FAU oppfordrer alle til å snakke godt med barna hjemme, også med henhold 
til medelever som kan ha familie fra noen av de involverte landene.  

- Skolen skal igjen ha studenter på 6. og 5. trinn. De skal også ha 
utplaseringselever fra Nøtterøy videregående. 1. trinn og SFO.  Gleder seg 
veldig til det.  

- Holder på å planlegge neste skoleår. 13 begynner pr dags dato begynner i 1. 
trinn høsten 2022.  

- Lærerne har hatt kurs i COS tre ganger – skal ha to ganger til. Dette er 
veldig bra.  

 

Klatrepark  
Trude, Emilie og Marlene har startet med å søke stiftelser om midler.  
 
 
Oppfølging:  
Alle FAU representantene spør foreldre på foreldremøtene på trinnene utover våren 
om det er noen som ønsker å donere penger til klatreparken, for eksempel de som 
har egne firmaer osv.  
 

Trude, 
Emilie og 
Marlene 
 
 
Alle 

Økonomi  
FAU Torød skole har blitt en forening i Brønnøysund. Det er opprettet en konto i 
foreningens navn i Sparebank 1, og eget Vipps nummer kommer i løpet av mars.  

 
Emilie 
 



Storforeldremøte 
Alle oppfordres til å se digitalt foreldremøte fra Politiets nettpatrulje. Det ligger i 
opptak på deres Facebookside.  Dette er også veldig aktuelt for småtrinnet. 
 
Oppfølging:  
Emilie og Edel jobber videre med et storforeldremøte med politiet og 
mobbeombudet. Det tas sikte på å arrangere et møte i mai.   

 
 
 
 
Emilie og 
Edel 

Oppfølging fra sist – belysning i skolebakken og ved kirken 
Steinar har fått svar fra kommunene at de før neste mørkeperiode vil utbedre 
belysningen i skolebakken med fast belysning. Følges opp til høsten.  
 
Trude har sendt forespørsel om mer belysning ved overgangen ved kirken til 
fylkeskommunen, men ikke fått noe svar. Hun følger opp dette.  
 

Steinar 
 
 
 
Trude 

Ønskeliste fra elevene 
Elevrådet har laget en ønskeliste på kort og lang sikt.  
 
Beslutning:  
FAU beslutter å kjøpe inn ting på ønskelisten opp mot 20 000 kroner og fordeler 
klassene (baller, hoppetau ect) 
 
FAU neste år søker om midler til ønskene om større ting, for eksempel 
bordtennisbord og/eller paviljong. 
 
Elevene har lenge ønsket seg mer benker med bord slik at de kan sitte ute å gjøre 
aktiviteter som ikke bare innebærer ballspill ect. FAU besluttet å arrangere dugnad 
onsdag 4. mai. Her skal det blant annet bygges benk (er), klippe rødløypa for sykling 
og løping, male FAU bod mm. Det sendes ut invitasjon når det nærmer seg mer.  
 
Oppfølging:  
Alle representantene informerer om dugnad på foreldremøtene på trinnene, samt 
legger ut på trinnenes Facebookgrupper eller lignende 

 

 
 
 
Emilie 
 
 
 
 
 
 
 
FAU 
 
 
 
Alle 

Saker til neste møte: 
 

- Faste saker 
- Referat fra sist 
- Nytt fra trinnene 
- Nytt fra skole/SFO 
- Økonomi 

- Status klatrepark 
- Forberedelse av dugnad 4. mai 
- Status storforeldremøte 
- eventuelt 

 
 

Neste møte: 27. april kl 19.00 – 20.30 

https://www.facebook.com/politietsorost/videos/1095032677938483
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